
Protokół
z posiedzenia Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych RMŻ 

z dnia 8 stycznia 2019 r.

Stan Komisji KPMiSS — 7 radnych Obecnych — 6 radnych

Nieobecna: radna Anna Maria Kozłowska.

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:

1. Sprawy organizacyjne:

a. Otwarcie posiedzenia;

b. Stwierdzenie prawomocności obrad;

c. Przedstawienie porządku obrad.

2. Opiniowanie projektu uchwał:

a. zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu Programu „Żyrardowska Karta 

Seniora”;

b. w sprawie przyjęcia Programu profilaktyki próchnicy zębów dla dzieci 8-letnich 

z terenu Gminy Żyrardów na lata 2019-2021.

3. Omówienie projektu budżetu Miasta na rok 2019.

4. Omówienie planu pracy Komisji na rok 2019.

5. Sprawy różne.

6. Zamknięcie obrad.

Ad 1.

W dniu 8 stycznia 2019 r. o godz. 18.30 w Resursie w Żyrardowie odbyło się posiedzenie 

Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych RMŻ. Otworzył je i poprowadził radny Jerzy 

Naziębło, Przewodniczący Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych RMŻ. Powitał 

uczestników spotkania i przedstawił zaproszonych gości. Poinformował również o konieczności 

zmiany porządku posiedzenia w taki sposób, że w pierwszej kolejności Komisja zajmie się 

opiniowaniem projektów uchwał, następnie omówi sprawy budżetowe, a po nich plan pracy na rok 

2019. Wspomniane zmiany zostały przyjęte przez aklamację.

Ad 2a.

Projekt uchwały omówiła pani Wiesława Wardziak, Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych. Wyjaśniła, że wprowadzana zmiana obejmuje zmianę wizerunku Karty Seniora oraz 

wprowadzenie klauzuli wyrażenia zgody na przetwarzanie danych osobowych we wzorach wniosków.
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W toku dyskusji dociekano, kiedy będą wydawane karty z nowymi wzorami, czy zmiana 

wzoru obejmie również Żyrardowską Kartę Dużej Rodziny, a także czy osoby, które już otrzymały 

jedną z kart, będą musiały wymienić. Poruszono również kwestie związane z możliwością podpisania 

umów z gminami ościennymi w zakresie przyznania zniżek w Centrum Kultury oraz wprowadzenia 

zniżek dla żyrardowian w instytucjach prowadzonych przez inne gminy.

W głosowaniu członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 5 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.

Ad 2b.

Projekt uchwały omówiła pani Wiesława Wardziak. Poinformowała, że przedłożony program 

został zaakceptowany przez Wojewodę Mazowieckiego i dofinansowany w 40% przez Narodowy 

Fundusz Zdrowia. Wyjaśniła, jakie działania będą podejmowane celem realizacji programu, ile dzieci 

zostanie objętych programem oraz w jakiej wysokości środki będą wydatkowane na ten cel.

W toku dyskusji dociekano m.in. czy podobny program już funkcjonował w Żyrardowie, 

dlaczego programem objęte będą właśnie ośmiolatki, czy program można rozszerzyć o leczenie wad 

zgryzu lub próchnicy, o sposób docierania do dzieci objętych programem, a także o to, w jaki sposób 

zostanie wyłoniony podmiot realizujący program.

W głosowaniu członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 6 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymuję się”.

Ad 3.

Przewodniczący Komisji poprosił obecnych na posiedzeniu przedstawicieli instytucji kultury 

o wypowiedzi na temat środków zaplanowanych w projekcie budżetu Miasta na rok 2019.

Pan Robert Siniarski, Dyrektor Centrum Kultury, odniósł się do wydatków w 2018 r. oraz 

do planowanych kosztów funkcjonowania CK w 2019 r. Wspomniał o konieczności wykonywania 

remontów, o staraniach w zakresie pozyskania środków zewnętrznych czy o kosztach imprez 

plenerowych. Pan Łukasz Kasperczyk, Zastępca Dyrektora Wydziału Kultury i Promocji, mówił 

o zmniejszeniu budżetu wydziału, a także o zadaniach, na które środki zostały zabezpieczone w budżecie.

W toku dyskusji rozmawiano m.in. o hydroizolacji budynku Resursy, o konieczności remontu 

sceny w obiekcie, o organizacji finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, o planach rozwoju bazy 

sprzętowej CK, o projektach składanych przez CK celem pozyskania środków zewnętrznych, 

o planach promocji Żyrardowa, o możliwości usytuowania znaku „Żyrardów - Pomnik Historii” przy 

zjeździe z autostrady A2, a także o wykazie imprez, z których CK czerpie dochód.

Ad 4.

Radny Jerzy Naziębło przedstawił propozycje nadesłane przez radną Edytę Lubańską, która 

rozwinęła zgłoszone pomysły oraz podkreśliła konieczność stworzenia filmu promującego Żyrardów.
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Członkowie Komisji zostali zapoznani z projektem planu pracy opracowanym przez 

Przewodniczącego Komisji, a następnie zgłosili własne propozycje - pochylenie się nad problemem 

bezdomności czy przemocy domowej, kwestiami BHP w instytucjach kultury czy placówkach 

opiekuńczych, wolontariatem dla seniorów czy funkcjonowaniem Telewizji Żyrardowskiej. 

Propozycje te będą realizowane wspólnie z bardziej ogólnymi hasłami ujętymi w projekcie planu. 

Ustalono też, że jako pierwszy realizowany będzie temat związany z funkcjonowaniem Centrum 

Kultury wraz z Telewizją Żyrardowską.

Plan pracy został przyjęty przez aklamację.

Ad 5.

Przypomniano o piśmie Stowarzyszenia Al-Anon procedowanym podczas poprzedniego 

posiedzenia Komisji. Członkowie Komisji podtrzymali stanowisko wyrażone wcześniej - aby 

Stowarzyszenie mogło się zaprezentować podczas sesji Rady Miasta Żyrardowa.

Ad 6.

Radny Jerzy Naziębło, Przewodniczący Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ, podziękował uczestnikom spotkania za udział w posiedzeniu i zamknął obrady.

Przewodniczący
Komisji Kultury, Promocji Miasta 

i Spraw Społecznych RMŻ

Radny Jerzy Naziębło

Protokół sporządziła: Dorota Rdest
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